



HURTIGRUTEN
MS MIDNATSOL



OUR EXPEDITION TEAM

ANDREA KLAUSSNER – EXPEDITION PHOTOGRAPHER

EN Andrea Klaussner is from the South of Germany and loves nature, traveling and photography. She is as inspired by small unimposing flowers or colourful wildlife as by majestic landscapes around the globe. Besides Germany, she's lived in Australia, Scotland, Switzerland and the US and very much enjoys discovering new places and meeting people from different countries and cultures.

There was plenty of opportunity to do just that during an intensive three months photography school at the University of the Nations in Hawaii. Besides being an enthusiastic photographer, Andrea also very much enjoys sharing her photography knowledge in workshops.

Andrea is fascinated by the idea that with photography she can capture her view of something and allow others to take a glimpse at the world "through her eyes". And of course, she finds it equally interesting to discover what other photographers see.

DE Andrea Klaussner kommt aus Süddeutschland und liebt die Natur, Reisen und natürlich die Fotografie. Sie kann sich für kleine, unscheinbare Pflänzchen und die bunte Tierwelt genauso begeistern wie für grandiose Landschaften in aller Welt. Außer in Deutschland hat sie schon in Australien, Schottland, der Schweiz und den USA gelebt und freut sich immer wieder daran, neue Orte zu entdecken und Menschen aus unterschiedlichen Ländern und Kulturen zu begegnen. Dazu hatte sie auch bei einem dreimonatigen Fotografie-Intensivkurs an der University of the Nations in Hawaii die Gelegenheit. Andrea ist aber nicht nur begeisterte Fotografin, sondern gibt ihr Fachwissen auch gerne in Workshops weiter. Am Fotografieren fasziniert Andrea, dass sie ihren ganz eigenen Blickwinkel festhalten und dadurch andere Menschen die Welt ein kleines bisschen „mit ihren Augen“ sehen lassen kann. Und natürlich findet sie es genauso spannend zu entdecken, wie andere Fotografen die Welt sehen.